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Inleiding 
De fractie van GroenLinks heeft op 26 maart 2025 vragen gesteld over Onderwijs- en 
Cultuuraccommodatie Gieten. Met deze nota van antwoord beantwoordt het college de 
gestelde vragen.  
 
Beantwoording van de vragen 
 
Vraag 1 
U ontving in aanloop van het raadsvoorstel in 2024 signalen van het Dr. Nassau College dat 
het leerlingenaantal groeiende was tot zo’n 300. Toch stelde u ons toen voor in te stemmen 
met het voorstel. Waarom was dit signaal voor u toen geen aanleiding om de besluitvorming 
over het voorstel op te schorten? 
Antwoord 
Zowel het daadwerkelijk aantal leerlingen op de laatste officiële teldatum 1 oktober 2023 als 
het verwachte aantal leerlingen op basis van de meest recente leerlingprognose op dat 
moment was gericht op structureel 250 leerlingen. Zoals ook opgenomen in de Verordening 
voorzieningen huisvesting onderwijs Aa en Hunze vormen deze cijfers het uitgangspunt bij 
het bepalen van de huisvestingsbehoefte onderwijs. Op het moment van besluitvorming in 
mei 2024 was groei naar 300 leerlingen een aanname op basis van aanmeldingen voor het 
nieuwe schooljaar op dat moment. Deze groei was niet formeel aangetoond door een 
officiële leerlingtelling dan wel onderbouwd door een leerlingprognose en dus voor ons 
geen reden om besluitvorming op te schorten. Mocht uiteindelijk blijken dat groei naar 300 
leerlingen tóch structureel zou blijken dan was voldoende ruimte voorzien om voor dat 
aantal leerlingen alsnog extra huisvestingscapaciteit beschikbaar te stellen.    
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Vraag 2 
Hoe kan in de korte periode tussen mei 2024 en maart 2025 het leerlingenperspectief zo 
ingrijpend veranderen? 
Antwoord 
Dat blijft voor ons ook een vraag en is moeilijk te duiden omdat een ontwikkeling van het 
aantal leerlingen per school is gebaseerd op schoolkeuze van ouders en kinderen. 
Kennelijk heeft NassauVincent Gieten op dit moment en naar verwachting de komende 
jaren een forse aantrekkende werking.  
 
Vraag 3 
Het College stelt in de brief van 19 maart 2025 ‘een pas op de plaats te maken’ in de 
ontwikkeling van de onderwijs – en cultuuraccommodatie in Gieten. Betekent dit dat 
realisatie van de accommodatie op de geplande locatie sowieso van de baan is? 
Antwoord 
Nee, niet op voorhand. Wij stellen verschillende scenario’s op waarbij ook realisatie van de 
accommodatie op de geplande locatie één van de scenario’s is. 
 
Vraag 4 
Is er een reële kans dat de zoektocht naar een geschikte locatie voor deze voorziening 
helemaal opnieuw moet beginnen of vallen we terug op de alternatieven die eerder aan bod 
zijn geweest? 
Antwoord 
Dit is op voorhand moeilijk aan te geven. Binnen de op te stellen scenario’s wordt, naast de 
huidige locatie aan de Stokleggingslaan, ook gekeken naar de mogelijkheid voor realisatie 
op andere locaties waaronder locaties die inderdaad in de aanloop naar besluitvorming van 
mei 2024 in beeld zijn geweest.  
 
Vraag 5 
Kan het ook zijn dat huisvesting van de toekomstige extra leerlingen van Nassau Vincent de 
bouw van een onderwijs – en cultuuraccommodatie op de geplande locatie onmogelijk 
maakt, doordat de school deze ruimte nodig heeft? 
Antwoord 
Het is inderdaad de vraag op welke manier en op welke locatie de extra 
huisvestingscapaciteit voor de school moet worden gerealiseerd en of het mogelijk is om 
deze capaciteit te combineren met de behoefte aan een cultuuraccommodatie op de 
huidige locatie van de school.  
 
Vraag 6 
Wat vinden de onderwijs– en cultuurpartners van deze ontwikkeling? 
Antwoord 
Wethouder Berghuis heeft op 1 april 2025 met de onderwijs- en cultuurpartners overleg 
gehad waarin hij het besluit van het college heeft toegelicht. De partners waren 
teleurgesteld door deze ontwikkeling en de pas op de plaats wat concreet betekent dat 
realisatie van de cultuuraccommodatie vertraging oploopt. De wethouder heeft benadrukt 
dat een pas op de plaats geen afstel betekent wat betreft realisatie van een accommodatie 
voor de cultuurpartners. We hebben afgesproken elkaar goed op de hoogte te houden over 
de vervolgstappen die nu worden genomen. 
 
Vraag 7 
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Wat betekent deze ontwikkeling financieel? 
Antwoord 
Dat is op voorhand niet exact aan te geven en onderdeel van de scenario’s. Feit is wel dat 
als gevolg van de toegenomen behoefte aan onderwijscapaciteit extra financiële middelen 
nodig zijn om NassauVincent locatie Gieten zowel eerst in tijdelijke huisvesting onder te 
brengen als voor de lange termijn in (meer) permanente huisvesting dan waar tot nu toe 
rekening mee is gehouden. De kosten voor deze extra (tijdelijke) huisvesting zijn nog niet 
gedekt binnen de begroting. 
 
Vraag 8 
De Goorns werd in het afwegingskader genoemd als vrijwel gelijkwaardig met het 
Nassaucollege; wordt nu ook opnieuw naar deze locatie gekeken? 
Antwoord 
Ja, deze locatie is ook onderdeel van de scenario-analyse. 
 
Vraag 9 
Start er nu ook een nieuw participatietraject?  
Antwoord 
Afhankelijk van het gekozen scenario moet worden bezien of en zo ja op welke manier een 
(nieuw) participatietraject start. 
 
Bijlagen 
Schriftelijke vragen van GroenLinks over Onderwijs- en Cultuuraccommodatie Gieten. 
 
 
BESLUIT:  
Het college stelt de beantwoording raadsvragen van GroenLinks over Onderwijs- en 
Cultuuraccommodatie Gieten vast.  


